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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. H. Van de Ven, voorzitter  
De heren  W. Couwenberg (Lijst Couwenberg), M. Van Oosterwijk (Pro Actief 
Goirle), A. de Laat (SP), G. v.d. Put (PvdA),  E. Schellekens ( LRG), J. Swaans 
(VVD) en mevrouw M. de Groot (CDA) 
De teamchef politie A. Endeman 
De heer R. Kluyt (adviseur toekomstvisie) 
Ambtelijke ondersteuning: mevrouw P. Strijbos (afdeling Veiligheid, 
Vergunningverlening en Handhaving) 
Wethouders: Th. v.d. Heijden en S. Sperber 
Burgemeester M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2013/29-augustus/19:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 
2.  Presentatie Openbare Orde en Veiligheid (tot maximaal 20.00 uur) 
Door de burgemeester en de heer Endeman wordt een toelichting gehouden. De presentaties zijn als bijlage bij 
het verslag gevoegd. 
 
De heer De Laat vraagt een toelichting op het Damocles beleid.  
De heer Van Oosterwijk vraagt naar het alcoholbeleid. 
De burgemeester antwoordt dat gezocht wordt naar een goede oplossing voor regels voor alcoholgebruik bij 
sportverenigingen en horeca onder één beleid.  
De heer Couwenberg vraagt naar het drugsbeleid. Hij vraagt om actualisatie. 
De burgemeester antwoordt dat het drugsbeleid nog afdoende is.  
De heer Van der Put vraagt of er een evaluatie van de drugsnota komt. 
De burgemeester geeft aan dat dit klopt. 
 
Afgesproken wordt om in deze vorm jaarlijks aandacht te besteden aan veiligheidsonderwerpen. 
 
3. Actualisatie Toekomstvisie 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Geeft complimenten. Heeft moeite met de zin over de afnemende aandacht voor het 
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minimabeleid bij het concept "ontwikkelgemeente". Ziet een contradictie om zelfstandig de 
agenda te bepalen en het voor een belangrijk deel regievoerder en uitvoerder zijn.  
Kan er verder mee instemmen.  
De vertaling van deze actualisatie is "Groen, sociaal en ondernemend", het begrip 
ontwikkelgemeente wordt hier niet gedekt. 

SP Is iets minder tevreden. De SP is tegen veel beleid geweest dat als grondslag voor deze 
visie heeft gediend. 
Destijds is bij de discussie over het ontwikkelscenario is een amendement ingediend voor 
een ander scenario dan het ontwikkelscenario. Er moet met name meer aandacht zijn voor 
minima. De gemeente moet ook meer aandacht hebben voor duurzaamheid. 
De SP is bang dat de toekomstvisie door de drie transities straks weer moet worden 
geactualiseerd. 

Lijst Couwenberg Is het niet eens met de visie. De visie is maar voor 6½ jaar. Dat is te kort.  
Er zijn ruim 900 werkzoekenden. Het winkelcentrum loopt niet goed. We moeten eerst de 
kerntaken goed doen. Dat kunnen we samen met andere gemeenten doen, bij voorkeur met 
Tilburg. 

PvdA Er ligt een goed verhaal. Het is in zodanig algemene termen gesteld, dat je er weinig 
discussie over kunt voeren. Voor 98% kan met de nota worden ingestemd. Met de Engelse 
termen heeft de PvdA moeite. Het verhaal van de ontwikkelgemeente en de "afnemende 
aandacht voor minima" is niet juist. Waarom schrijven we dat zo op? Wij moeten staan 
voor het minimabeleid. Wanneer we nu aangeven dat we "groen, sociaal en ondernemend" 
zijn, stellen we vast dat we hier anders naar kijken. 

Pro Actief Goirle Sluit zich grotendeels bij de PvdA aan. Er zijn vooral zaken uit de visie gehaald. De 
ontwikkelgemeente is als uitgangspunt genomen. Er staat niet veel in dat we nog niet 
wisten, of wat we niet hadden. 2020 is een korte scope. Het kan beter 2030 of 2040 zijn, 
omdat dan wat meer kan worden "gedroomd". 
Steeds meer zaken worden "welzijn" genoemd. Daar komt de politieke focus meer op, 
terwijl dat in het scenario ontwikkelgemeente onderbelicht blijft.  Pro-Actief denkt er over 
na hoe dit beter geformuleerd kan worden. Mogelijk volgt een amendement. 
Het ontwikkelscenario zou aangepast moeten worden. Dat scenario is mede gekozen door 
de uitkomst in de bezuinigingen. Dat geldt bijvoorbeeld voor de minima. Dit deel van het 
ontwikkelscenario is in strijd met "Groen en sociaal". Of "groen, sociaal en ondernemend" 
de lading dekt weet hij niet. Hij heeft wel het gevoel dat het ontwikkelscenario de 
afgelopen tijd minder leidend is geweest voor het beleid. 

Lijst Riel Goirle Dankt de opsteller. De ecologische crisis wordt vrij sterk aangezet. De vraag is of dat het 
geval is. Lijst Riel Goirle kan zich vinden in de typering dat Goirle ondernemend is. 

VVD Dankt voor het stuk. Vindt het jammer dat er uit de burgerij maar 4 reacties zijn ontvangen. 
Op de thema-avond waren ook maar weinig raadsleden aanwezig. Er is bewust gekozen 
voor deze periode. In de periode 2008-2014 is de wereld ook op zijn kop gezet. 
We zijn een ontwikkelgemeente, en daarbij hoort ook het toevoegen van het begrip 
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"ondernemend". Onderschrijft dat deze raad ook het nodige aan het minimabeleid bijdraagt. 
 
De heer Kluyt dankt voor complimenten. In het scenario ontwikkelgemeente staat een schets van keuzes. Het 
was een leidend principe voor de actualisatie. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Rapport Rekenkamercommissie "De raad aan zet" 
 
Standpunten fracties: 
 
PvdA Kan instemmen met het raadsvoorstel. Denkt dat het goed is een werkgroep in te stellen 

die tot voorstellen komt. Het wordt wel hard werken, om dit voor de verkiezingen af te 
ronden. Het is goed om nu al aan de slag te gaan. Het kijken van "buiten naar binnen" zou 
ook in de opdracht van de werkgroep kunnen worden meegenomen. 
Suggereert dat de raad een werkgroep in kan stellen en daarin een afgevaardigde uit iedere 
fractie te benoemen. 

Pro-Actief Goirle Het instellen van de werkgroep is een goed idee. Hij geeft aan dat ook nog geput kan 
worden uit de eerdere werkbezoeken in deze raadsperiode. Het lijkt hem goed om te 
proberen nog deze raadsperiode stappen te zetten.  
Het is wel belangrijk dat de overige leden voldoende continuïteit hebben. De burgemeester 
is kartrekker, maar moet wel op de rest kunnen leveren. 

Lijst Riel-Goirle Voor het onderzoek van "buiten naar binnen" moet nagedacht worden over de 
opdrachtformulering. 
Hij dacht aan meerdere werkgroepen.  
Het is goed wanneer in de werkgroep een vast persoon wordt afgevaardigd, maar het is 
wel prettig als deze persoon zich kan vervangen. 

VVD Was helaas verhinderd bij de thema-avond. Is van mening dat in deze raad goed met elkaar 
wordt samengewerkt. Het eindresultaat telt.  

Lijst Couwenberg Vond het een interessante thema-avond. Hij ziet de werkgroep wel zitten. De werkgroep 
moet kijken hoe het in andere gemeenten werkt. We moeten niet alles door elkaar gooien. 
Stelt zichzelf kandidaat voor de werkgroep. 

SP Vond het een interessante avond. De heer Weterings is een begenadigd spreker.  
Aan het aanpassen van de raadzaal zou hij niet te veel aandacht besteden. Nieuwe 
technieken dragen wellicht niet veel bij aan de verbetering. 
De heer De Laat geeft op persoonlijke titel aan dat hij kan leven met het afvaardigen van 1 
persoon per fractie in de werkgroep. 

CDA Was helaas verhinderd bij de thema-avond. Heeft positieve geluiden gehoord over de thema-
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avond. Het is inderdaad het resultaat dat telt. De denkfout moet niet ontstaan dat politiek 
spannend moet zijn. Het moet degelijk, continu en integer zijn. Kan zich vinden in de 
aanbevelingen. Ook nieuwe digitale technieken zijn de toekomst. Pleit voor een scholing in 
deze technieken. 

 
Advies van de commissie: 
De voorzitter concludeert dat de commissie een werkgroep in wil stellen, waarin uit elke fractie maximaal 1 
afgevaardigde levert. Deze kan vervangen worden. Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad.  
 
 
5. Ontwerpbegroting Regio Hart van Brabant 
De burgemeester meldt dat er in de concept begroting nog een omissie is ontdekt. De maatschappelijke EHBO is 
op het laatst uit de begroting gegaan. De raad ontvangt dan een aangepast voorstel om hier een zienswijze op 
in te dienen. 
Wethouder Sperber ligt toe dat bij de maatschappelijke EHBO een 24/7 gecoördineerde aanpak voor urgente 
zorg. Daarbij wordt gedacht aan het instellen van een aparte crisisnummer.   
 
Standpunten fracties: 
 
VVD De VVD is voorstander van dit overleg orgaan. Dit draagt bij aan de economische 

ontwikkeling in de regio. Ook vindt de VVD dat een zienswijze moet worden ingediend over 
de maatschappelijke EHBO. De toekomstige bijdragen zijn wat gematigd.  

Lijst Riel-Goirle Is voorstander van de regionale samenwerking. De verhoging van de bijdrage is al in de 
voorjaarsnota opgenomen. Kan instemmen met het opnemen van de maatschappelijke 
EHBO in een zienswijze. 

Pro-Actief Goirle Wil een amendement indienen voor de maatschappelijke EHBO. Het zou leuk zijn als het 
college het resultaat van de samenwerking wat tastbaarder kan maken, waar we op 
Goirlese schaal naar streven. 

PvdA Is het eens met voorstel en de toevoeging van de zienswijze voor de maatschappelijke 
EHBO. 

SP Kan instemmen met een amendement voor Maatschappelijke EHBO. Kunnen sommige 
zaken in de regio niet wat soberder, bijvoorbeeld de publicaties, zodat de bijdrage omlaag 
kan? 

CDA Steunt het indienen van een zienswijze over de maatschappelijke EHBO. Het is allemaal 
triple helix. Maar de financiële input komt met name van de overheid. Vindt het vreemd dat 
wanneer de partners niet extra bijdragen er wordt gesneden in de activiteiten. 

Lijst Couwenberg Is van mening dat we niet buiten de samenwerking kunnen. We betalen wel een hoge 
bijdrage. Wil beter in beeld hebben wat we ervoor terug krijgen.  
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Advies van de commissie: 
De voorzitter concludeert dat de commissie adviseert dat het voorstel per amendement wordt aangepast op het 
punt van de maatschappelijke EHBO.  
Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad op verzoek van de heer Couwenberg. Een amendement 
wordt ingediend. 
 
6. Raadsvoorstel benoeming plaatsvervangend griffier 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Couwenberg Is het met de benoeming eens.  
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad in verband met de stemming. 
 
Stukken ter bespreking 
 
7. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
 
De burgemeester geeft aan dat de raad de brief heeft ontvangen die het college naar aanleiding van krachtig 
bestuur heeft verstuurd. Ook is een brief is ontvangen van Gedeputeerde Staten met een voorlopige reactie op 
het rapport Krachtig Bestuur. De gemeenten worden uitgenodigd hier voor 8 oktober te reageren. 
Wij overwegen met de colleges van Oisterwijk en Hilvarenbeek gezamenlijk te reageren. Dat lijkt ons een 
krachtig signaal.  
In de stuurgroep in het overleg met Hilvarenbeek en Oisterwijk kijken we ook naar andere concrete 
samenwerkingsmogelijkheden. 
Uit de krantenberichten is duidelijk dat Baarle-Nassau kiest voor de samenwerking met Gilze en Rijen en Alphen-
Chaam. Hoe dat verder uitwerkt is nog onduidelijk.  
Na 5 september wil zij wat informatie op schrift stellen. 
 
Mevrouw De Groot geeft aan dat volgens haar informatie de raad van Baarle-Nassau bij amendement ook de 
scope heeft verbreed en ruimte houdt voor Goirle. 
De heer Van der Put vindt het een prima zaak om met de colleges van Hilvarenbeek en Oisterwijk een 
gezamenlijke reactie in te dienen. Is er ook een moment om de raad over deze reactie te informeren?  
Zou graag kennis willen maken met de andere gemeenteraden. Vraagt de burgemeester om hier over na te 
denken. 
De burgemeester geeft aan dat eerst met de colleges wordt gedacht. Te zijner tijd is het de bedoeling dat de 
raden betrokken worden. De colleges spreken ook over dit soort zaken. Van reacties aan Gedeputeerde Staten 
ontvangt de raad een afschrift.  
Goirle staat nog steeds open voor samenwerking met Baarle-Nassau. 
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8. Evaluatie voorjaarsnota en voorstel voor wijze behandeling begroting 2014 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Vindt dat bij de voorjaarsnota meer over kaders gesproken moeten worden, en de cijfers 

kunnen dan volgen in juni. 
Heeft voorkeur voor variant 1 (behandeling van de begroting op 5 november), eventueel 3. 

SP Is van mening dat sommige fracties meer tijd nodig hebben. Heeft voorkeur voor variant 3, 
in plaats van variant 1. Twijfelt of 5 minuten spreektijd voldoende zijn. 

PvdA Heeft voorkeur voor variant 1, zoals het in het verleden is gegaan. 
Pro-Actief Goirle 5 minuten moet meer dan voldoende zijn. Sluit zich aan bij het CDA met de opmerking over 

de voorjaarsnota. Is ook voorstander van variant 1. 
De spreektijd van het college zou hij ook graag binnen het halfuur willen houden. 

Lijst Riel Goirle Wat betreft de voorjaarsnota vond Lijst Riel-Goirle het debat op basis van de onderwerpen 
die vooraf waren geïnventariseerd goed is verlopen. Is voorstander van variant 1. 

VVD Vond dat de behandeling van de voorjaarsnota goed verlopen. De 5 minuten spreektijd 
waren vooraf afgesproken. Dat zal voldoende zijn. Heeft voorkeur voor variant 1.  

 
De burgemeester merkt op dat de omvang van de reactie van het college voor een deel ook afhankelijk is van de 
bijdragen van de fracties.  
De voorzitter concludeert dat het college de suggestie wordt gegeven zich ook aan de spreektijd te houden. 
De 5 minuten voor de bijdrage wordt gehandhaafd. De commissie kiest voor optie 1 (behandeling begroting op 5 
november). 
 
9.  Stand van zaken afdoening moties 
Het voorstel wordt niet besproken. Mochten er opmerkingen zijn, dan worden die voor de raad van 17 
september aangevuld. Daarna worden de moties waarvan is aangegeven dat ze zijn afgedaan van de lijst 
afgevoerd. 
 
10. Concept vergaderschema 2014 
De voorzitter concludeert dat het schema wordt vastgesteld.  
 
11. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 30 mei 2013 
Het verslag wordt vastgesteld.  
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat er een model van een cashflow overzicht is gemaakt. Dit wordt 
komende week aan het audit-comité voorgelegd.  
De lijst van toezeggingen is daarmee volledig afgedaan. 
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12 Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen.  
 
13. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw De Groot vraagt hoe de mededeling in het Brabants Dagblad dat wethouder Van der Heijden niet heeft 
ingestemd met een voorstel voor nieuwbouw van Kameleon en De Vonder moet worden geduid. Er is toch 
eenheid van bestuur? Zijn er breuken of conflicten? 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat er geen misverstand is voor de bouw van de normschool. Het 
minderheidsstandpunt is door hem ingenomen rond commerciële kindfuncties. Hij vindt het principieel onjuist 
wanneer de gemeente gaat investeren voor commerciële partijen. Daarnaast is er onzekerheid in deze sector. 
Ook in de huurberekening zitten een aantal aspecten die naar zijn mening niet correct zijn. De gemeente loopt 
een risico van meer dan een miljoen. Hij wil het signaal afgeven dat hij het daar niet mee eens is. 
Hij gaat ervan uit dat met het signaal dat hij heeft afgegeven iets gedaan wordt.  
De burgemeester geeft aan dat college besluiten openbaar zijn. 
 
14. Stukken ter kennisname  
De heer Schellekens kondigt aan dat Lijst Riel-Goirle nog schriftelijke vragen gaat stellen over het 
aanbestedingsbeleid. 
 
15 Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.55 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 10 oktober 2013. 
 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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